
Sitno, 2022-12-09 

 

 

Protokół  

z posiedzenia Komisji Rolnictwa Gospodarki Gruntami i Ochrony Środowiska 

Rady Gminy Sitno 

w dniu 09 grudnia 2022 r. 

 

Komisja Rolnictwa Gospodarki Gruntami i Ochrony Środowiska w składzie: 

1. Adam Mazurek – Przewodniczący Komisji, 

2. Leszek Krzysztof Kozak – Wiceprzewodniczący Komisji, 

3. Tomasz Gąsior – Członek Komisji. 

Goście zaproszeni: 

1. Krzysztof Seń - Wójt Gminy Sitno, 

2. Władysław Wydmański – Przewodniczący Rady, 

3. Krzysztof Prokopowicz – Inspektor ds. Obsługi Rady Gminy, Samorządu i Archiwum, 

4. Andrzej Juszczak – Kierownik Podatków i Opłat. 

 

W dniu 09.12.2022 r. odbyło się spotkanie Komisji Rolnictwa. Obrady otworzył 

Przewodniczący Komisji Pan Adam Mazurek.  

1. Komisja zapoznała się z przebiegiem realizacji budowy drogi s 17 i drogi krajowej 74, 

2. Wykonanie podatków (rolny 84%, zaległości za lata ubiegłe 140 000 zł, transport 78%, 

wykonanie – ścieki, woda 89%, odpady komunalne). 

3. Droga Kornelówka - Kolonia – firma zewnętrzna w dalszym ciągu korzysta z drogi 

gminnej niszcząc ją, wożąc kamień na budowę drogi w lesie. 

4. Plan zagospodarowania przestrzennego – projekt – podpisanie umowy. 

5. Fotowoltaika - podpisanie umowy. 

6. Sołectwo Kornelówka – Kolonia - rozmowy na temat włączenia sołectwa Kornelówki – 

Kolonii do sołectwa Kornelówki. 

7. Wybory Sołtysów i Rad Sołeckich w 2023 r. – Wójt poprosi na sesji budżetowej sołtysów, 

żeby określili się  w jakich terminach chcą żeby odbyły się wybory. 

8. Droga powiatowa Czołki - naprawienie szkód wyrządzonych przez wykonawcę drogi. 

9. Oświetlenie uliczne - lampy (montaż sterowników zmierzchu, uzupełnienie brakujących 

lamp, wymiana starych opraw na nowe). 

10. Energia elektryczna – nałożenie obowiązku oszczędności energii elektrycznej o 10 proc. 

w urzędach zapewniających obsługę samorządów m.in. w urzędach gmin. 

11. Zakup 2 autobusów elektrycznych – przetarg (budowa 1 autobusu zajmuje ok. roku). 

12. Dokończenie budowy drogi powiatowej Sitno – Jarosławiec. 

13. Przełożenie chodnika powiatowego w m. Kornelówka – powiat daną inwestycje musi 

zaplanować w swoim budżecie na 2023 r. 

14. Poproszono o zakup płyt yomb (2 samochody) do m. Stanisławska. 

15. Bezpłatna komunikacja gminna. 

16. 100 lecie straży pożarnej w m. Czołki – poproszono o dodatkowe środki na inwestycje 

remontowe. Wójt odpowiedział, że na powyższe zadanie mieszkańcy z funduszu 



sołeckiego na 2023 r. zaplanowali kwotę 30156,97 zł, są to środki wyodrębnione                    

z budżetu gminy. Gmina na ww. zadanie nie posiada innych środków. 

17. Zakup samochodu strażackiego dla OSP Czołki – należy znaleźć w budżecie gminy środki 

na kwotę 250 tys zł. 

18. Trwały rozmowy na temat budżetu gminy na 2023 r. i WPF. W dniu spotkania Komisja 

nie otrzymała opinii RIO o budżecie na 2023 r. i WPF. RIO jeszcze nie przygotowała ww. 

opinii. 

 

          Przewodniczący Komisji 

Rolnictwa Gospodarki Gruntami                   

i Ochrony Środowiska 

Adam Mazurek 


